
تاسـیس مركـز راهـبردي در اتـاق
بازرگاني ايران

مرداد 19, 1393

 

 

مشاور عالی وزیر جهاد کشاورزی در نشست مشترک اعضای کمیسیون و
دفتر کشاورزی اتاق ایران با مدیران دستگاه های اجرایی، بنگاه های
اقتصادی و فعالین اقتصادی مازندران که در اتاق بازرگانی برگزار
شد ، از ايجاد مركز راهبردي در اتاق بازرگاني ايران خبر داد و
گفت: تلاشمان بر این است مركز ملي مطالعات را به شكل فاخر در اتاق
بازرگاني راه اندازي كنيم و اتاق بازرگانی به عنوان سخنگوي بخش

كشاورزي كشور باشد.

محمد حسین شریعتمدار در سخنانی با اشاره به 4 بند مطرح شده دولت
در بحث تحول اقتصادی اشاره کرد و اظهار داشت: بهبود فضای کسب و
کار از اصولی است که مورد توجه دولت است و  توسعه بهبود فضای کسب

و کار استفاده از ظرفیت اتاق بازرگانی در بخش کشاورزی است.
وی  با بیان اینکه براي توسعه بخش كشاورزي نياز به تجهيز اين بخش
است گفت: مطالعات جدي در عرصه آب و كشاورزي باید در برنامه كاري

قرار گيرد.
ریيس دفتر توانمند سازي تشكل های كشاورزي اظهار داشت: براي توسعه
بخش كشاورزي بايد آسيبشناسي دقيقي از چالشهاي بخش كشاورزي انجام
شود و در كنار آسيبشناسي راهكارهاي علمي و اثر بخش نيز ارائه

شود.
مشاور عالی وزیر جهاد کشاورزی با بیان اينكه كشاورزي كشور در
بسياري از مواقع با پيشنهادات نامناسب دچار خسران شده  گفت: برخي
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از پيشنهاديهایي كه در سطح كلان براي بخش كشاورزي ميشود به ضرر
كشاوران و بخش كشاورزي است و براي جلوگيري از اين مشكل نياز است
كه پيشنهادها و راهكارها نيز اساسي مطرح و نسبت به رفع آن اقدام

شود.
شریعتمدار تصریح کرد: از 175 هزار حلقه چاه كشور كه در سال 60

فعال بود تنها 765 حلقه چاه فعال است.

ــا ــدران ب ــاد مازن ــله زی فاص
زیرساخت های تولید بخش کشاورزی

مرداد 19, 1393

 
رییس سازمان جهاد کشاورزی در نشست مشترک اعضای کمیسیون و دفتر
کشاورزی اتاق ایران با مدیران دستگاه های اجرایی، بنگاه های
اقتصادی و فعالین اقتصادی مازندران که در اتاق بازرگانی برگزار
شد اظهار داشت:این استان فاصله زیادی با زیر ساخت تولید دارد و
زمان زیادی لازم است تا کاستی های گذشته را جبران و مشکل کمبود

نقدینگی را در بخش کشاورزی جبران کند.
حیدرپور زیر ساخت های استان مازندران را فاقد کارایی لازم برای
تولیدات انبوه در این بخش دانست  وافزود: مازندران از معدود
استانی است که توانسته در تمام پتانسیل های بخش کشاورزی اعم از
دام، طیور، زراعت، شیلات و مرتع رتبه اول و دوم کشوری را به خود

اختصاص دهد.
وی ادامه داد: مازندران با توجه به دارا بودن پتانسیل بالایی که
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دارد متاسفانه در تابستان های کم بارش با مشکل خشکسالی مواجه
است.

رییس سازمان جهاد کشاورزی مازندران یادآور شد: از 23 هزار و 756
کیلومتر مربع مساحت استان،،حدود 460 هزار هکتار زمین های کشاورزی
و باغی، 930 هزار هکتار جنگل و 960 هزار هکتار مرتع در محدوده

جغرافیایی
مازندران قرار دارد که توانسته در بسیاری از تولیدات کشاورزی و

باغی مقام اول تا چهارم کشوری را به خود اختصاص دهد.
حیدرپور افزود: متاسفانه مازندران در زیرساخت تولید آمادگی تولید

انبوه را ندارد.
وی به تمهیدات اندیشیده شده جهت مقابله با خشکسالی که در خرداد
ماه امسال صورت گرفته اشاره کرد و گفت: با توجه به اینکه ظرفیت
های تولیدی بالایی در مازندران وجود دارد باید منابعی در اختیار
تولید به خصوص بخش کشاورزی قرار گیرد تا بتوان تولید و رونق

اقتصادی را در استان نجات داد.
حیدر پور با بیان اینکه 97 درصد تولید بخش کشاورزی به وسیله بخش
خصوصی تامین می شود گفت: بخش خصوصی باید در  مجامع تصمیم سازی و

تصمیم گیری حضور پررنگ تری داشته باشد.
وی با اشاره به اینکه بسیاری از مشکلاتی که گریبانگیر بخش دولتی

است با حضور بخش خصوصی قابل حل است
افزود: بخش خصوصی باید به عنوان پرچم دار حضور فعال داشته و ما
با سیاست گذاری بتوانیم تولید را در بخش کشاورزی با روند بهتری

ادامه دهیم.
رییس سازمان جهاد کشاورزی مازندران به وجود  بیش از سیصد تشکل 
بخش خصوصی در حوزه کشاورزی اشاره کرد و اظهار داشت: بسیاری از
تولیدات مازندران بیش از نیاز استان و کشور است و تشکل ها در این

عرصه با جدیت
بیشتری فعالیت داشته باشند.

وی ادامه داد: برای  حمایت از محصول سالم و ارگانیک و بهره وری
بیشتر از منابع آب و خاک باید جهت ارتقاء دانش به کشاورزان تلاش

کنیم.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی مازندران افزود: با
توجه به اینکه فصل برداشت در مازندران آغاز شده است نبود تشکل در
سطح ملی جهت دفاع از کشاورزان برنج کار در سطح کشور از محرومیت

هایی است که
کشاورزان برنج کار با آن مواجه هستند.

عشریه با بیان اینکه تمامی محصولات کشاورزی به غیر از برنج دارای



انجمن ملی هستند گفت: مازندران با توجه به دارا بودن ظرفیت های
بخش کشاورزی نگرانی هایی در خصوص عدم فعالیت جوانان در این بخش

وجود دارد که این امر خطر بزرگی برای استان های شمالی است.
وی خواستار جلوگیری از واردات بی رویه برنج از سوی دولت و وزیر

صنعت، معدن و تجارت شد.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی مازندران اظهار
داشت: مازندران دارای بیش از 249 هزار هکتار سطح زیر کشت برنج 
است که 210 هزار هکتار به کشت اول، 32 هزار هکتار به نشاء مجدد و

55 هزار هکتار به پرورش رتون اختصاص دارد.
عشریه تصریح کرد: تلاشمان بر این است امکانات زیرساختی را در
اسـتان توسـعه دهیـم و بتـوانیم مـاشین آلات مـدرن را در اختیـار

کشاورزان قرار دهیم.

مشكلات كاركنـان فرمانـداري قـائم
شهـر، بـا حضـور معـاون اسـتاندار

بررسی شد
مرداد 19, 1393

 

 طي جلسه اي به ریاست معاون توسعه مديريت و منابع انساني
استانداري مازندران و با حضور  فرماندار شهرستان قائم شهر، مدير
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كــل اداري، مــالي اســتانداري، مــدير كــل دفتــر آمــوزش و پژوهــش
استانداري، مدير كل دفتر فناوري اطلاعات، ارتباطات و امنيت
استانداري، مدير كل دفتر منابع انساني و تحول اداري استانداري و
كليه پرسنل فرمانداري و بخشداري قائم شهر، مسائل و مشكلات كاركنان

بررسی و رسیدگی شد.

در اين جلسه معاون توسعه مديريت و منابع انساني استانداري
مازندران طي سخناني گفت: يكي از نيازهاي فرمانداريها و بخشداريها
برگزاري چنين جلسات مشتركي است كه هم سياستهاي كاري و حدود
انتظارات به پرسنل ابلاغ و انتقال يابد و هم پرسنل در يك فضاي
صميمي و چهره به چهره به راحتي مسائل و مشكلات و انتظارات و
توقعات و ابهامات خود را مطرح و مسئولين مربوطه پاسخهاي صريح،

واضح، روشن و سريع به كاركنان بدهند.

حسن خيريانپور تصريح كرد: براي تعميق ارتباط با پرسنل و افزايش
تعامل مثبت و توسعه اعتماد في مابين پرسنل و مسئولين و رفع
ابهامات و پاسخگويي به توقعات و انتظارات بر حق كاركنان و  بهره
گيري بيشتر و بهتر از تجارب و پيشنهادات و ابتكارات و خلاقيتهاي
ارزشمند نيروهاي بخشداريها و فرمانداريها و ستاد استانداري در
فرآيند تصميم سازيها و تصميم گيريها و بهبود بخشي انجام امور ،
ً ملموس بوده و با بهره گيري از ضرورت برگزاري چنين جلساتي كاملا
رهنمودهاي استاندار مازندران به اميد خدا اين جلسات را برگزار و

استمرار خواهيم بخشيد.

بــا حضــور وزيــر ارتباطــات و
اسـتاندار مازنـدران:تفاهم نـامه
تحــول اداری و اجــرای مقــدمات
دولـت الکترونیـک بـا اسـتانداری
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مازندران امضا شد
مرداد 19, 1393

 

 

با حضور دکتر واعظی ، وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات، تفاهم نامه
تحول اداری و اجرای مقدمات دولت الکترونیک بین ربیع فلاح جلودار،
استاندار مازندران و مهندس مهری ، رئیس هیات مدیره و مدیر عامل

شرکت پست جمهوري اسلامي ايران منعقد و مبادله شد.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات در اين جلسه، گفت: مردم در ایام
پیک مثل تابستان و عید نیازمند خدمت ویژه اینترنت، موبایل و به

طورکلی، ICT در سطح استانهای شمالی هستند.
دکتر واعظی افزود: استان مازندران نباید در تسهیلات ICT مشکل

داشته باشد.
وی توجه به نیازهای مسافران در استانهای شمالی را ضروری بر شمرد
و گفت: تاکید دکتر روحانی رئیس جمهور کشورمان اهتمام به صنعت
گردشگری است که باید مورد توجه همه ارگانها، سازمان های دولتی و

خصوصی قرار گیرد.
واعظی برون سپاری ارائه خدمات به بخش خصوصی را تنها راه حل برون
رفت از کمبودهای احتمالی در استان های شمالی بر شمرد و ادامه
داد: تحول در شهرهای بزرگ مثل تهران، مشهد و مازندران به تمام

کشور تسری خواهد یافت.
وی نصب BTS های سیاردر استان مازندران را لازم برشمرد و گفت: باید
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تلاش کنیم اختلالات اینترنت و موبایل در استان، به صفر نزدیک شود.
واعظی بر آمادگی وزارت ارتباطات برای تامین پهنای باند استان
مازندران تاکید کرد و افزود: محدودیتی در زمینه تامین پهنای باند

در استان مازندران، نداریم.
وی توجه به موضوع دیتا سنتر استانی را مهم ارزیابی کرد و ادامه
داد: اینکه نصب دیتا سنتر در کجا انجام شود موضوع مهمی نیست؛
بلکه نتایج انجام این خدمت مهم است که همانند ابری بر سر تمام

شهرها و مردم استان مازندران، قرار خواهد گرفت.
استاندار مازندران نيز در اين جلسه با بيان اينكه قشر عظيمي از
افراد جوياي كار در استان از ميان فارغ التحصيلان دانشگاهي هستند،
موضوع اشتغال در مازندران را مهم دانست و بر بكارگيري از ICT در

درآمدزايي، توسعه اشتغال و اقتصاد تاكيد كرد.
ربيع فلاح حضور گسترده گردشگر در مازندران را يادآور شد و با توجه
به اين موضوع و حجم بالاي استفاده از اينترنت و تلفن همراه در
استان، خواستار ارتقاي زيرساخت هاي ارتباطي، افزايش پهناي باند و
بهبود سرويس هاي مربوطه شد و بر نقش ICT در صنعت گردشگري تاكيد

كرد.
حسین مهری، رئیس هیات مدیره و مدیر عامل شرکت پست كشور نيز با
بیان این که این تفاهم نامه در 8 استان کشور به امضا خواهد رسید؛
گفت: تاکنون این تفاهم نامه با استانداری های فارس، کهگیلویه و
بویر احمد و قم( در سطح پایین تر) منعقد گردیده و امروز نیز این
تفاهم نامه با استان مازندران، به عنوان استان منتخب استان های

شمالی، به امضا رسید.
وی هدف از امضای این تفاهم نامه را تحقق دولت الکترونیک دانست و

افزود: با اجرای این طرح، نظام اداری کشور متحول خواهد داد.
مهري با اشاره به این که تفاهم نامه مذکور در 8 ماده تدوین شده
است گفت: یکپارچه سازی شبکه توزیع از طریق شرکت پست، معرفی این
ICT شرکت به عنوان درگاه ارایه خدمات و استفاده از پتانسیل دفاتر
روستایی در جهت ارایه خدمات نیابتی سازمان ها از جمله محورهای

این همکاری به شمار می رود .
مدیرعامل پست بر استفاده از سرویس پست الکترونیک به عنوان پل
ارتباطی دولت و مردم تاکید و عنوان کرد: با امضای این تفاهم نامه
پیاده سازی سامانه یکپارچه نشانی ایرانیان نظام GNAF با محوریت

کد پستی ده رقمی انجام خواهد شد.
مهری ثبت مستمر و به هنگام تغییرات کد پستی در سیستم GIS با
استفاده از کد پارسل را ضروری خواند و بیان داشت: با اجرایی شدن
این طرح، سرویس تبادل اطلاعات بین دستگاهی جهت ارایه کد پارسل



(یاجغرافیایی) هر عارضه با استفاده از داده واسط کد پستی و از
طریق وب سرویس استعلام بر خط نشانی پست، صورت خواهد گرفت.

وی با اشاره به بهنگام سازی چارچوب کارگاهی در بانک اطلاعات کد
پستی بر اساس طبقه بندی بین المللی ISIC افزود: مدت این تفاهم

نامه ها یکساله است و در صورت توافق طرفین قابل تمدید است.
گفتني ست در اين جلسه معاونان وزير ارتباطات، مديركل فناوري
اطلاعات، ارتباطات و امنيت استانداري و مديركل فناوري اطلاعات

مازندران حضور داشتند.

ــه ــاني در دو كميت ــويت قرب عض
كنفرانس نظام اداري الكترونيكي

مرداد 19, 1393

 

مديركل فناوري اطلاعات، ارتباطات و امنيت استانداري مازندران به
عنوان عضو كميته هاي علمي و راهبردي هفتمين كنفرانس نظام اداري

الكترونيكي منصوب شد.
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با حكم رييس پژوهشكده مجازي سلامت الكترونيك و دبير كنفرانس، ابوذر قرباني
مديركل فناوري اطلاعات، ارتباطات و امنيت استانداري مازندران به عنوان عضو
كميته هاي علمي و راهبردي هفتمين كنفرانس نظام اداري الكترونيكي منصوب

شد.
به گزارش روابط عمومي استانداري، در بخشي از اين حكم آمده است: از آنجا
كه موضوع و محورهاي اين كنفرانس ارتباط تنگاتنگي با مفاهيم فناوري اطلاعات
دارد و نيز با عنايت به جايگاه علمي و سيطره عميق و وسيع حضرتعالي نسبت
به اين مسائل، اطمينان دارم حضور حضرتعالي موجب افزايش و قوام سطح علمي

اين كنفرانس خواهد گرديد.
گفتني ست هفتمين كنفرانس نظام اداري الكترونيكي به همت پژوهشكده سلامت
الكترونيك دانشگاه صنعتي اميركبير، سازمان فناوري اطلاعات ايران و
دبيرخانه دائمي كنفرانس، 21 الي 23 مردادماه امسال در دانشگاه اميركبير

برگزار مي شود.

بـرای بهسـازی چشمـه سـورت یـک
میلیارد تومان تخصیص یافت

مرداد 19, 1393

کیاپرس : فرماندار مرکز استان با اعلام واگذاری چشمه سورت به
سازمان گردشگری گفت : برای بهسازی چشمه سورت یک میلیارد تومان

تخصیص یافت .

جواد واحدی با اعلام واگذاری چشمه سورت به سازمان گردشگری گفت :
برای بهسازی چشمه سورت یک میلیارد تومان تخصیص یافت .
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جواد واحدی،فرماندار شهرستان ساری در جلسه ستاد دائمی تسهیلات سفر
به مدیریت صحیح و کارشناسانه تاکید کردوگفت :در برابر مسئولیت و
مقامی که به ما سپرده شد باید تمام تلاش دستگاه های اجرایی در این
شهر مدیریت بهره گیری از حداقل امکانات ، برای ارائه بیشترین

خدمات در بحث گردشگری و تفریحی می باشد .

فرماندار مرکز استان درباره اقدامات انجام شده برای ساماندهی
چشمه آبمعدنی سورت اظهار داشت: با پیگیری انجام شده واگذاری موقت

از سوی منابع طبیعی به سازمان گردشگری صورت گرفت .

این مسئول تامین اعتبار برای بهسازی چشمه آبمعدنی سورت را یک
میلیارد تومان اعلام کرد و گفت: با درایت و همت استاندار تامین
اعتبار از راه تملک و دارایی تخصیص یافته و 500 میلیون تومان
برای جاده دسترسی و هم چنین 500 میلیون تومان برای ایجاد زیر

ساخت پروژه هزینه خواهد شد .

واحدی حفظ حریم این چشمه طبیعی را از دغدغه های مهم مسئولین
استانی و شهرستانی اعلام داشت و گفت : با حضور میراث فرهنگی در

سورت از تخریب این عرصه طبیعی جلوگیری خواهد شد .

رئیس ستاد تسهیلات نوروزی شهرستان به بخشداری چهارگانه ساری توصیه
نمود : در راستای اطلاعرسانی جامع مراکز گردشگری و آثار تاریخی

حوزه خود تلاش نمایند .

فرماندار از عدم هماهنگی بعضی از امورات سفر توسط عده ایی متذکر
شد : درتعطیلی عید فطر 40 درصد نانوایی ها بدون اطلاع اقدام به
تعطیلی نمودند که در این مورد بازرگانی و آرد و نان باید پاسخگو

باشند .

وی با تاکید بر اینکه وظیفه ما خدمات دهی به مردم است نه توجیه
عملکرد سودجویانه عده ایی تصریح نمود : کمبود نان در اوج سفر را
با نان صنعتی تامین نمودیم و در راستای رقابتی نمودن و هم چنین
عدم تکرار تصممیات اختیاری نانوایان ،راه اندازی نان صنعتی در

ساری را اقدام نمودیم .

واحدی بر نظارت بیشتر برقیمت خدمات و نرخها تأکید کرد و گفت:
باید با تدبیر وبرنامه ریزی لازم، از هرگونه سوءاستفاده و افزایش

غیر قانونی قیمت ها جلوگیری کرد.



فرماندار مرکز استان با تاکید براینکه ادارات عضو ستاد تسهیلات
سفر شهرستان آگاهانه و کارشناسانه اقدام نمایند تامورد تذکر
دستگاه های بالاتر قرار نگیرند ،خاطر نشان کرد : باید با ارائه
گزارشات مستند سازی کنید و راهکار های چالش ها را بیابید و با

علم کارشناسایی عملیاتی ورود نمایید .

وی با اشاره به نظارت صحیح و اصولی برمراکز مجری طرح سفر و خدمات
دهی گفت :بازدید های سطحی را کنار گذاشته و به افزایش آمار
نیاندیشد بلکه با نظارت مفید و صحیح اعمال مجریان طرح را به

رعایت اصولی و قانونی هدایت نمایید .

واحدی با اشاره براینکه اکثر واحدهای بین راهی وضعیت نامناسبی
دارند ، برخورد قعری با اصناف مختلف را مناسب ندانست و اظهار
داشت :مراکز خدمات دهی و اصناف مختلف در راستای رعایت اصول و

قوانین باید توجیه و تفهیم گردند.

فرماندار مرکز استان در ادامه جمع آوری قلیان اشاره کرد و گفت :
در راستای این امر مهم باید اقدامات مهم کارشناسی صورت گیرد چون

قلیان از مراکز عمومی به محافل خصوصی تبدیل میگردد .

وی خاطر نشان کرد : در مراکزی که با مجوزهای چون رستوران
وچایخانه و موارد دیگر اقدام به ارائه قلیان می کردند ،پلمپ صورت

گرفت .

ــداشتی در ــن به ــزیر متخلفی تع
مازندران

مرداد 19, 1393
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عباسی مدیرکل تعزیرات حکومتی مازندران از تعزیر متخلفین بهداشتی
در مازندران خبر داد و گفت: یکی از صلاحیت های مهم تعزیرات حکومتی

رسیدگی به تخلفات بهداشتی واحد های صنفی و غیر صنفی می باشد .

این مقام تعزیرات حکومتی مازندران تصریح کرد: گزارشات مردمی و یا
گزارشات دانشگاه علوم پزشکی و شبکه بهداشت از جمله مواردی که
منجر به تشکیل پرونده و شروع به رسیدگی در شعب بهداشتی تعزیرات

حکومتی محسوب می شود.

مدیرکل تعزیرات حکومتی مازندران خاطر نشان کرد: با توجه به اهمیت
موضوع بهداشت و سلامت افراد جامعه لذا این موضوع با مداقه بیشتر و
خارج از نوبت مورد رسیدگی قرار می گیرد و متخلفین بهداشتی به اشد
مجازات که در قانون احصاء شده محکوم می شوند و هیچگونه اغماضی

صورت نمی گیرد.
عباسی در خصوص عملکرد شعب بهداشتی در چهار ماهه ابتدایی سال گفت
: در این مدت 682 فقره پرونده بهداشتی وارده به شعب بوده که از
این تعداد 669 فقره مختومه و متخلفین به مبلغ 351 میلیون 995

هزار و 100 ریال جزای نقدی محکوم شدند .
وی بیشترین تخلف بهداشتی را خواربارفروشی با 116 فقره ، نانوایی
67 فقره ، قنادی 49 فقره ، اغذیه فروشی 29 فقره ، قصابی 24 فقره
، قهوه خانه ها 22 فقره ، کبابی 20 فقره و رستوران ها 17 فقره

انجام دادند و بقیه واحدها در مراتب بعدی هستند.



دستور روحانی برای توقف پرواز
«هواپیماهای ایران 140»

مرداد 19, 1393

به گزارش پایگاه اطلاعرسانی ریاستجمهوری، در جلسه امروز (یکشنبه)
هیئت دولت که به ریاست حسن روحانی رییسجمهوری برگزار شد، وزرای
راه و شهرسازی و دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح گزارشی از سانحه
سقوط هواپیمای مسافربری ایران ۱۴۰ متعلق به شرکت سپاهان ارائه

کردند.

روحانی با ابراز تأثر شدید از این حادثه تأسفبار، ضایعه درگذشت
تعدادی از هموطنان عزیز را به خانواده آنان و ملت بزرگ ایران
تسلیت و شفای عاجل مصدومان حادثه را از درگاه خداوند مسألت کرد.

رییس جمهور به وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی دستور داد، همه
اقدامات لازم برای رسیدگی و تأمین امکانات کامل درمانی برای

آسیبدیدگان این سانحه صورت پذیرد.

روحانی همچنین از وزیر راه و شهرسازی خواست گزارش کاملی از
چگونگی وقوع سانحه و علل آن ارائه نماید و تا رسیدگی کامل، از
ادامه پرواز این نوع هواپیما ممانعت به عمل آمده و رعایت کامل
استانداردهای فنی در همه پروازها مورد تأکید و توجه ویژه قرار

گیرد.
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اغلب مسافران جان باختند + عکس
مرداد 19, 1393

اظهار داشت: ساعت 9:20 دقیقه امروز هواپیمای مسیر تهران – طبس
متعلق به شرکت هواپیمایی سپاهانایر هنگام بلند شدن از انتهای
باند فرودگاه مهرآباد یک موتور خود را از دست میدهد و در شمال

جاده مخصوص کرج سقوط میکند.

وی ادامه داد: در این هواپیما گروه پروازی شامل دو نفر خلبان، دو
نفر مهماندار، دو نفر گروه فنی و دو نفر گارد امنیت پرواز بوده

است.

مدیر عامل شرکت فرودگاهها بیان کرد: در این پرواز 34 مسافر
بزرگسال، 3 نوزاد زیر دو سال و 3 کودک زیر 12 سال حضور داشتند.

ایلخانی بیان کرد: این هواپیما قطعاً سقوط داشته است و احتمال
زنده ماندن مسافران آن کم است و شاید چندین نفر از این پرواز

زنده مانده باشند. فارس
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بسترهای بیمهای برای اجرای طرح
پزشک خانواده در مازندران مهیا

نیست
مرداد 19, 1393

رسول ظفرمند صبح امروز در نشستی خبری به مناسبت سالروز تاسیس
سازمان بیمه سلامت ایران اظهار کرد: سلامت باید به عنوان موضوع
اصلی مدنظر متولیان بهداشت و درمان کشور قرار گیرد و بدان توجه

شود.

وی افزود: هدف نهایی متولیان بیمه سلامت در کشور این بوده که سلامت
را به صورت ملموس در جامعه فرهنگ سازی کنیم.

مدیرکل بیمه سلامت مازندران با اشاره به اینکه هدف نهایی پزشک
خانواده این بوده که از پرداخت هزینه های درمانی توسط مردم
پیشگیری کند، تصریح کرد: بسیاری از اقدامات پاراکلینیک، اسکن و
رادیوگرافی هزینه های بالایی بوده که اکنون توسط مردم صورت می

گیرد.
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ظفرمند با بیان اینکه سلامتی افراد جامعه باید در طرح پزشک
خانواده مدنظر باشد، افزود: برای فرهنگ سازی اجرای پزشک خانواده

در کشور نیاز به زمان بیشتری داریم.

وی با اعلام اینکه پزشکان برای اجرای طرح پزشک خانواده و اجرای
دقیق آن باید بیشتر تلاش کنند، گفت: هنوز طرح پزشک خانواده در
استان بهدرستی اجرا نشده که دولت به دنبال توسعه این طرح است.

مدیرکل بیمه سلامت مازندران با اشاره به اینکه ماهانه 1.2 میلیارد
تومان از طریق این اداره کل برای اجرای طرح پزشک خانواده در
مازندران هزینه می شود، افزود: اعتقاد داریم پولی که به پزشکان
خانواده، داروخانه ها پرداخت می کنیم در راستای ارتقا سرمایه

گذاری برای سلامت مردم است.

ظفرمند با اعلام اینکه 85 درصد جمعیت تحت پوشش استان با جمعیت 400
هزار نفر از خدمات بیمه سلامت استفاده می کنند، گفت: بالغ بر 111
هزار نفر افراد فاقد هرگونه بیمه با اجرای طرح بیمه سلامت دفترچه

بیمه سلامت دریافت کردند.

وی با اشاره به اینکه ساختمان ملکی اداره بیمه سلامت رامسر همزمان
با سالروز تاسیس این سازمان بهره برداری می شود، افزود: هم اکنون
1.7 میلیون نفر از جمعیت روستایی و 1.4 میلیون نفر از جمعیت شهری

استان زیرپوشش بیمه سلامت هستند.

وی با تاکید بر اینکه 90 درصد  بیمارستان های دولتی، خصوصی و
کلینیک های استان طرف قرارداد با بیمه سلامت هستند، گفت: 80 درصد
پرداختی پزشک خانواده روستایی و شهری استان به طرف های قرارداد

مربوط به ماه های اخیر پرداخت شده است.

22 مرداد 93 دومین سالروز تاسیس سازمان بیمه سلامت است.


